
P r o t o k ó ł   Nr  38  / 2013    

z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej  w dniu  31  października 2013 

r. pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej  –  Przewodniczącej  Rady.  
     

       Sesję  rozpoczęto o  godz. 9 
00     

zakończono  o godz. 9 
40 

    

     Sesja  odbywała się  w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  

       Na stan   15 radnych  -   udział  w sesji  wzięło 14 radnych. 
         

  Nieobecny  -  Wiesław  Litwin 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

------------------------------------- 

  

    Burmistrz   Miasta,  z-ca Burmistrza, Prezesi Spółek  Miejskich, przedsiębiorcy 

sławieńscy, dyrektorzy kierownicy jednostek  organizacyjnych, pracownicy UM  

oraz  przedstawiciele prasy.   
 

                             / listy  obecności  w  załączeniu  / 

 

Na podstawie  listy obecności  Przewodnicząca  stwierdziła, że na sali obecnych 

jest  14  radnych, w związku  z   czym  jest  wymagane  quorum  do  

podejmowania  prawomocnych  uchwał.    

 

 

 Porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje  radnych. 

4. Wolna Trybuna. 

5. Podjęcie  uchwał w sprawie :     

a/ określenia wysokości  stawek  podatku od  nieruchomości  na terenie  miasta 

Sławna,  

b/ określenia wzorów  formularzy deklaracji podatkowych i wzorów formularzy 

informacji  w sprawach  podatkowych,  

    c/  przystąpienia  do „ Stowarzyszenia  Samorządowego  S6 ”, 

d/ wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny 

ustalonej przez rzeczoznawcę   majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego Nr 6 stanowiącego własność 

Gminy Miasto Sławno, usytuowanego przy ulicy Armii Krajowej 5 na 

rzecz najemcy tego lokalu,   
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   e/ wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny ustalonej 

przez  rzeczoznawcę majątkowego  na  wykup w trybie bezprzetargowym  lokalu 

mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno usytuowanego      

przy ulicy Rapackiego 7 na rzecz najemcy tego lokalu,  

  f/wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego Nr 7 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Grottgera 9 na rzecz najemcy tego lokalu, 

  g/wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny ustalonej 

przez  rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu  

mieszkalnego Nr 5 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego  

przy ulicy Koszalińskiej 5 na rzecz najemcy tego lokalu, 

  h/ zmieniająca   Uchwałę  Nr  IV/ 19/ 2006   Rady Miejskiej w Sławnie   z dnia  29 

grudnia  2006 r. 

  i/  utworzenia  Środowiskowego  Domu Samopomocy  w  Sławnie, 

  j/  zmiany  budżetu  miasta  na  2013  rok,   

  k/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  Sławno.       

6.Informacja o działalności  Komisji  Rady Miejskiej  w Sławnie  za  III  kw. 2013 r. 

7.Informacja  o realizacji  Uchwał  Rady Miejskiej  w  Sławnie  za   III   kw. 2013 r. 

8. Informacja  o pracy  Burmistrza  Miasta   za  III  kw. 2013 r.    

9. Informacja dot.  oświadczeń  majątkowych osób  zobowiązanych  do ich        

    złożenia  za  2012  rok.   

  10. Odpowiedzi  na  interpelacje radnych. 

  11. Wnioski  i zapytania  radnych.  

 

     Ad.1 

 -------   

           

            Rada  jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad. 

  

 Ad. 2 

 ------- 

 

        Do  zapisu  protokołu  z  poprzedniej  sesji  uwag  nie zgłoszono. 

        Jednogłośnie  przyjęto  w  wersji   przedłożonej. 
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Ad.3 

-------  

                                                          Interpelacje  radnych      

 

1. Radna  Joanna  Iwko   -  jako  wieloletni  pracownik  służby  zdrowia, jako 

pielęgniarka  operacyjna chirurgii  ogólnej i  jako  radna  Rady  Miejskiej  -  

zwróciła się do Burmistrza  i Rady  z prośbą o dofinansowanie  z budżetu  

miasta zakupu  niezbędnego  sprzętu operacyjnego na Blok operacyjny chirurgii 

ogólnej i Blok ortopedyczny. Współczesna  chirurgia ogólna i urazowa opiera 

się na wykorzystaniu sprzętu specjalistycznego, który jest niezbędny dla 

większości przeprowadzanych zabiegów. To ogromne wsparcie miasta 

przełożyłoby się nie tylko na  ilość, ale  i  na jakość  przeprowadzanych  

zabiegów operacyjnych.   

W/w  przedłożyła  ofertę   dotyczącą  zakupu narzędzi laparoskopowych                    

oraz   artroskopowych.     

    

 Ad.4         

 ------ 

 Wolna   Trybuna   

     

                     W  ramach  „ Wolnej Trybuny ” głosu  nie  zabrano. 

 

 Ad. 5 

------- 

      Przedłożone  projekty  uchwał  były szczegółowo przeanalizowane  na 

wspólnym posiedzeniu  komisji stałych Rady,  na których uczestniczył  z-ca 

Burmistrza, p. Skarbnik  oraz  pracownicy   Urzędu   i   zostały  one   

zaopiniowane  pozytywnie. 
 

 Ad. 5 a   

 ---------  
 

       Przed  podjęciem Uchwały w sprawie   określenia  wysokości  stawek 

podatku od nieruchomości  na terenie miasta  Sławna  -   głos zabrała radna 

Jolanta Łozińska, która, jak zaznaczyła, chciała  podzielić  się  swoją  refleksją, 

ponieważ sama reprezentuje rzeszę przedsiębiorców sławieńskich. Powiedziała, 

że zdaje sobie sprawę, że podwyżki opłat  podatków są  nieuniknione, bo z tego 

utrzymuje się miasto i wiele się z tym wiąże wykonywanych  w nim  inwestycji.  

Stwierdziła, że jednak jest to smutne, ponieważ    jesteśmy  w takim  okresie       

-   gdzie  przedsiębiorstwa  są obłożone wszelkimi kosztami  i  ich też trzeba 

mieć na uwadze. 
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 Prośba –  aby  w przyszłym roku coś pomyśleć i wspierać tych 

przedsiębiorców, dlatego, że wiąże się to również z wieloma sprawami, jakie 

się  dzieją w naszym  mieście. Nikt inny nie wspiera, nie sponsoruje  wszelkich  

imprez  w  rozwoju naszego miasta, odbywających się festynów – tylko 

właśnie nasi przedsiębiorcy, którzy działają na terenie Sławna i właściwie 

możemy liczyć tylko na ich pomoc  między  innymi  w tych  sprawach.        

    Więc  należy  pomyśleć  -  jak  mamy  działać,  aby wspierać tę  naszą     

    sławieńską    działalność  przedsiębiorczą.  

 

     W wyniku głosowania  -     Rada  9  głosami „za”  3  „ przeciwnymi ” i  2 

„ wstrzymującymi ”  podjęła  Uchwałę  Nr XXXVIII /194/2013  w  sprawie  

określenia  wysokości  stawek podatku od nieruchomości  na terenie miasta  

Sławna.  

                                                                            /   uchwała  w  załączeniu  / 

 Ad. 5 b 

 --------- 

    Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XXXVIII / 195 /2013  w sprawie       

określenia  wzorów formularzy deklaracji  podatkowych i wzorów formularzy 

informacji w  sprawach  podatkowych.  

         

                                                                                  /  uchwała  w załączeniu  /   

     Ad. 5 c  

        --------- 

     13 głosami  „za”  i 1 „ wstrzymującym” podjęto  Uchwałę  Nr  XXXVIII           

/ 196/  2013  w   sprawie  przystąpienia  do „ Stowarzyszenia     Samorządowego 

S6 ”.  

  

                                                                                                                        /  uchwała   w  załączeniu / 

 Ad 5 d 

 --------- 

 

     Rada  jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXVIII 197/ 2013   w sprawie  

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę   majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym  

lokalu mieszkalnego Nr 6 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Armii  Krajowej 5 na  rzecz  najemcy tego lokalu.  

     

                                                                                                                         /    uchwała  w załączeniu / 
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Ad.5 e 

-------- 

 

         Jednogłośnie  podjęto Uchwałę  Nr  XXXVIII /198/2013  w sprawie   

     wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości   99% od ceny 

ustalonej przez  rzeczoznawcę majątkowego  na  wykup w trybie 

bezprzetargowym  lokalu mieszkalnego Nr 3 stanowiącego własność Gminy 

Miasto Sławno usytuowanego przy ulicy Rapackiego 7  na rzecz najemcy 

tego lokalu.  

 

                                                                                / uchwała w  załączeniu  /    

Ad.5 f 

--------- 

 

     Jednogłośnie  podjęto Uchwałę  Nr XXXVIII/ 199/ 2013  w sprawie  

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego Nr 7 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Grottgera  9 na rzecz   najemcy tego lokalu. 

                                                                                

                                                                                  / uchwała w  załączeniu  /    

Ad.5 g 

--------- 

    Rada  jednogłośnie  podjęła   Uchwałę  Nr XXXVIII / 200/ 2013 w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99% od ceny ustalonej 

przez  rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu  

mieszkalnego Nr  5  stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego  

przy ulicy Koszalińskiej 5 na rzecz najemcy tego lokalu. 

   /  uchwała w  załączeniu  /    

Ad.5 h 

--------- 

       Jednogłośnie   podjęto Uchwałę Nr XXXVIII/ 201/ 2013 zmieniającą   

  Uchwałę  Nr  IV/ 19/ 2006   Rady Miejskiej w Sławnie   z dnia 29  grudnia   

  2006 r.  

  Ze Statutu  Miejskiego Ośrodka Pomocy  Społecznej  w Sławnie  wykreśla  

 się  Środowiskowy  Dom  Samopomocy.      

 

                                                                                    /  uchwała w  załączeniu                                        
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Ad.5 i  

-------- 

      Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XXXVIII/ 202/ 2013 w  sprawie     

 utworzenia  Środowiskowego  Domu  Samopomocy  w  Sławnie. 

  / uchwała w  załączeniu  /   

Ad.5 j 

-------- 

     Rada  jednogłośnie   podjęła Uchwałę  Nr XXXVIII/ 203/2013  w sprawie  

  zmiany  budżetu  miasta  na  2013  rok.  

       / uchwała w  załączeniu  /   
 

 Ad. 5 k 

 --------- 

 

         Rada  jednogłośnie    podjęła Uchwałę  Nr XXXVIII/ 204 / 2013              

w  sprawie   zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta   Sławno.      
  

                                                                               /  uchwała   w załączeniu   / 

  Ad.6 

  -------- 

          Sporządzone  pisemne  informacje  o działalności  Komisji  RM   za  III  kw  

2013  r. będą  stanowić  załącznik do  niniejszego  protokołu.    

 

            / informacje  w  załączeniu  /       

Ad.7 

 ------ 

        Do  sporządzonej  informacji   o realizacji  Uchwał  Rady  Miejskiej             

w  Sławnie  za  III   kw. 2013 r.  uwag  nie  wniesiono, jednogłośnie  przyjęto  

w wersji    przedłożonej.      

 

                                                                              /  informacja  w  załączeniu  /  

 Ad. 8 

-------  
        

       Otrzymaną   informację  dot.  pracy  Burmistrza  Miasta  Sławno  za  III  

kw.  2013 r. przyjęto  jednogłośnie.   
 

   

                                                                             /  informacja  w  załączeniu  /   
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Ad. 9 

------- 

        Informację  dot. oświadczeń  majątkowych  osób zobowiązanych do  ich 

złożenia  za  2012  rok  -  przedłożyła  Przewodnicząca  Rady.   

Poinformowała, że   wszystkie te  osoby   wypełniły obowiązek   złożenia 

oświadczeń  majątkowych  w ustawowym  terminie tzn. do dnia 30 kwietnia 

2013r.  Wszystkie oświadczenia majątkowe wraz z kopiami zeznań                  

o wysokości osiągniętego dochodu za rok 2012 przesłano do właściwych 

Urzędów  Skarbowych.  Informacje jawne  w oświadczeniach  majątkowych 

zostały zamieszczone  na stronie  Biuletynu Informacji  Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Sławnie.    

Z informacji     Urzędów  Skarbowych  zgodnie z obowiązującymi przepisami   

wynika, że po przeprowadzonej analizie  przesłanych oświadczeń 

majątkowych  stwierdza się bardzo drobne uchybienia u niektórych osób. 

Dotyczą  one najczęściej gruntów pod  budynkiem mieszkalnym.  Otrzymane 

dokumenty  w tej sprawie  stanowią tajemnicę skarbową  i zainteresowani 

radni  mogą  się z  nią zapoznać  w Biurze  Rady.     

 

Ad. 10  

------- 

      Odpowiedzi  na zgłoszoną interpelację udzielił  Burmistrz  Krzysztof 

Frankenstein.  Powiedział, że   docenia  taką interpelację, ponieważ  jest ona 

bardzo ważna  i  dot.  potrzeb  Szpitala  oddziału chirurgicznego, który leczy 

pacjentów z całego Powiatu Sławieńskiego i  podejście  Burmistrza do  tej 

sprawy jest bardzo pozytywne. Niemniej  jednak  zwrócił  uwagę  na to, że  

Szpital jest Szpitalem  Powiatowym  i  zakup niezbędnego  sprzętu o  wartości  

70.000 zł  powinien być przedmiotem zainteresowania  wszystkich   

samorządów.  Wstępnie  w/w  rozmawiał   z  Dyrektorem Szpitala  na ten 

temat i złożył taką deklarację, że  jeżeli należny miastu podatek  wpłynie,  to 

na pewno jakaś  część z  tego  podatku będzie rozważana, żeby dofinansować 

to  przedsięwzięcie,  ale oczekuje również wsparcia ze strony pozostałych 

samorządów. Wówczas  można takie pieniądze pozyskać.              

Nie może być tak, że  wszelkie finansowe  wsparcia mają być  z miasta  

Sławna,  a  pozostali  jakby pozostają w tyle  -    /  powiat  Sławno,  gmina 

Sławno,  gmina Postomino,  gmina  Malechowo,  gmina  i miasto Darłowo /   

Aby ten Szpital dobrze funkcjonował  - powinno  być  szersze działanie  w tej 

sprawie  - wspólne rozważenie władz wszystkich gmin  naszego powiatu.   

Potrzebna jest wola wszystkich samorządów – z  naszej strony dobra wola        

i chęć współpracy jest.   
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Ponadto Miasto Sławno ze swojej strony  wspomaga działalność Szpitala, 

chociażby  w tym,  że  jest winien spółce komunalnej na dostarczanie  ciepła  

ok. 200 tyś. zł.  

I też należy o tym pamiętać.  Wola  współpracy  ze  strony  miasta  jest i jeżeli  

będzie  zgodność  wszystkich samorządów – to  na pewno  będą  środki na 

niezbędny  sprzęt.      

 

 Następnie  Burmistrz  odniósł  się  do   wypowiedzi    radnej  Jolanty  

Łozińskiej   w sprawie  podatków  lokalnych.    

Poinformował, że  tak  naprawdę  podwyższenie  to  jest tylko  korekta  

dotycząca   wskaźnika  wzrostu  cen. Nasze  podatki nie są zbyt duże, bo są  to 

stawki  maksymalne  na 2013 rok.  Ogłoszone  przez Ministra Finansów 

wprowadzone są z rocznym opóźnieniem. Dochody podatkowe   w skali  roku 

nie są takie duże, a trzeba zwrócić uwagę na to  -   ile inwestycji już zostało     

w mieście wykonanych, a ile jeszcze jest potrzeb. Żeby temu  podołać musimy 

szukać jakiegoś kompromisu.  W latach wcześniejszych było tak, że miasto  

obniżało  stawki podatków, ale  nie dało to żadnego rezultatu.  Niskie dochody   

w budżecie z tego tytułu  i brak  środków   zewnętrznych   spowodowało 

paraliż inwestycyjny w  Sławnie przez okres  kilku lat.  I z tego należy 

wyciągać pewne  wnioski.       

 

Ad. 11  

--------             

 

                                     Wnioski  i  zapytania  radnych.   
         

 

1. Przewodnicząca  Rady Miejskiej  otrzymała od Burmistrza, radnych,   

przedsiębiorców i  pozostałych  samorządowców miejskich gratulacje za 

osiągnięcie, jakim było  ukończenie   Spartathlonu   na  dystansie   246 km z Aten     

do Sparty. W/w  jest drugą Polką  na mecie  Spartathlonu  w historii tej imprezy, 

rozgrywanej od  1983 roku. Otrzymała  kwiaty,  prezenty  oraz  życzenia 

kolejnych  sukcesów  sportowych  i powodzenia  w  życiu osobistym.   

 
 

 W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji  Przewodnicząca   zamknęła   

 obrady.   
 

 

 

  Protokołowała :  

  Teresa  Ożóg 


